



Protokoll styremøte 2025.08.18

Styremøte i NJFF Vestfold, mandag **18.08.25, kl. 18.00-21.00, Pukkestad Gård Sandefjord**

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Trygve Sivertsen, Ove Lersveen, Jan Thore Nalum, Christin Andressen, Runar Dalen, Marie Wæraas på telefon

Forfall: Jan Tore Tveiten, Mari Galåen, Ida Krogh

Referent: Øystein Cock Rønning

Økonomisk status pr 18.08.25: Driftskonto: Kr. 142 692,41 Sparekonto: Kr. 1 790 887,86

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
40/25	Gjennomgang av forrige protokoll: 34/25 Friluftsvileder. Arbeidet fortsetter etter ferien. 35/25 Solkraftverk. Høringssvar er sendt til fristen. 38/25 Aktivitetsfondet. Midler er utbetalt til alle. 39/25 Ekstraordinært. Signaturrett i Enhetsregisteret er byttet fra hele styret, til styreleder og regionsekretær. Følges opp med ny mail til Nordea etter ferien. Forslag til vedtak: Orienteringer tas til etterretning. Ove snakker med FNF om rutiner rundt høringssvar til solkraftverk/vindkraftverk.	Alle
41/25	Økonomisk gjennomgang: Økonomisk gjennomgang av juni-juli. Sakspapirer fra regnskapsfører er sendt ut. Fryser til minkprosjektet kaputt. Ønsker å kjøpe nytt kombiskap med minkprosjektmidler, ca 5-6000,-? Forslag til vedtak: Vanlige utgifter, samt noen seminarutgifter (reiser), utgifter til familiecampen, og andre faste utbetalinger. Nytt kombiskap på kontoret støttes enstemmig.	Kasserer Øystein
42/25	Orienteringssaker: • Regionsekretær deltar på møte om Oslofjorden med NRK på Bastøfergen ons 20.aug. • Høring forslag til strategi for forvaltning av hjortevilt. Fristen er før vårt neste styremøte, så denne blir sendt ut til lokallagene, og styret ser på det vi får inn per mail før den sentrale fristen 25.sept. • Reinsjakt for jenter 26-28.aug, bare to påmeldte. • Familiecampen gikk uten Geir Uno (syk), men ble vellykket. Vi hadde ca 40 personer med på campen. Ungene begynner å bli kjent med hverandre, og har god kontakt. Fikk sponset is for	Øystein Øystein Øystein Runar

	2500,- NRK var på besøk og lagde reportasje og intervju. Forslag til vedtak: Orienteringer tas til etterretning.	
43/25	Leirdueskyting og droner. Det absolutt beste forsvaret mot droner er rett og slett haglegevær, for å få skutt dem ned. Jeg foreslår at vi bør fremme en sak for forbundet sentralt, hvor det må jobbes for å etablere et samarbeid med forsvaret for å bidra med opplæring, kunnskap og øvelse for fremtidige soldater. Det er jo NJFF med alle sine leirduebaner, hagleskyttere- og instruktører som besitter både kompetansen og øvingsområdene. NJFF bør bli en like viktig samarbeidspartner som DFS i fremtiden, nå som krigføringen har endret seg radikalt på ekstremt kort tid. Jan Thore Nalum Laber interesse fra forbundet sentralt til å gjøre noe videre med temaet på nåværende tidspunkt (Jan Thore har vært i kontakt med de). Forslag til vedtak: Forslaget legges på «is» til forbundet eventuelt fatter interesse for å utvikle temaet videre.	Jan Thore
44/25	Kveldssamling for lokallagsledere/tillitsvalgt med foredrag om den nye viltloven. Styret har budsjettet med samlinger for lokallagene utover årsmøtet, og det er tidligere foreslått en samling med fokus på hjortevilt. Dette kan slås sammen med fokus på den nye viltloven. Forslag til vedtak: Vi setter en dato før jul til en slik samling. Utsettes til styremøte i oktober, når jaktkontakt er tilbake.	
45/25	Friluftslivets dag mm. FNF inviterer til Friluftslivets dag, og NJFF Vestfold har de siste årene vært representert på dette med flere fra styret. Årets dato er 7.sept, på messeområdet i Tønsberg, kl 11-14. Det er og flere markeringer som kan være aktuelle (klimamarkering 30.aug og Friluftsliv konferanse i Vestfold 11.sept). Se egen mail. Forslag til vedtak: Styret stiller med 2-3 styremedlemmer på Friluftslivets dag. Ove får med seg Runar og Trygve. Øystein kjøper bord til å ha i teltet.	
46/25	Årsmøte og tillitsvalgtsamlinger i 2026.	

	Vi bør sette dato for neste årsmøte, samt beslutte strategi for tillitsvalgtsamlinger. Styret har vedtatt at vi skal delta på den regionale tillitsvalgtsamlingen til vinteren, og dette bør og gå ut som et tilbud til lokallagene (eventuelt med økonomisk sponning av deltakelse). Det vil da være naturlig at dette erstatter tillitsvalgtsamlingen vi har hatt ifm årsmøtet, og at årsmøtet da legges til en onsdagskveld, som normalen var tidligere. På forrige årsmøtet ble det ytret ønske om senere årsmøte, av hensyn til lokallagene skal rekke å avholde sine egne årsmøter. Onsdag 25.mars er uken før påske, og dermed den siste aktuelle onsdagen. Forslag til vedtak: Årsmøtet onsdag kveld 25.mars 2026. Lokallagene får tilbud om å delta sammen med regionlaget på den regionale tillitsvalgtsamlingen som Vestfold nå er en del av. Regionlaget betaler halve beløpet for deltakere fra lokalforeningene. Vi budsjetterer med samme beløp som tidligere årsmøte/samling.	
47/25	Eventuelt: Sak 67/24 vedtak om kjøp av PC til styreleder, bør gjelde også ny styreleder.	

Styremøtedatoer 2025/2026:

18.august, 20.okt, 24.nov, 8.desember (juleavslutning), 19.jan.

Årsmøte dato: onsdag 25.mars